
1 

 

BRM.0002.14.2019 
Protokół Nr XIV/19 

z XIV sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 25 września  2019 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  w 
godz.15:00 do 16:30. 

 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 
      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Radca Prawny    - Teresa  Dąbrowska 
      -     Skarbnik Gminy  -  Agnieszka Kozłowska - Budka 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
 
    
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 28 sierpnia br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
7. Informacja o realizacji inwestycji na terenie Miasta i Gminy. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości zabudowanej,   
    oznaczonej nr 128/25, położonej przy ul. Rybaka w Rynie. Druk 1 
9. Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej oznaczonej 
    nr 128/27 przy ul. Ratuszowej w Rynie. Druk 2 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości niezabudowanej,   
      oznaczonej nr 179/2, położonej w obrębie miasta Ryn. Druk 3 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXV/253/17 Rady Miejskiej w Rynie  
      z dnia 30 sierpnia 2017r., w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu    
      zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki o numerach geodezyjnych 282,   
      282/2, 283, 284, 285, 286, 294, 295, 301, 303/2, 277, 280, 281, 160 położonych w obrębie    
      geodezyjnym Szymonka gm. Ryn, zmieniona uchwałami: Nr XLII/309/18 Rady Miejskiej w Rynie     
      z dnia 28 lutego 2018r. oraz Nr III/40/19 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 30 stycznia 2019r. Druk 4 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin              
     zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami     
     obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Druk 5 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r.Druk 6 
14. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
15. Zamknięcie posiedzenia.                           
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Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna: Pani J. Kołakowska. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG i Pan J. Brant Przewodniczący Rady Miejskiej wręczyli statuetki 
„Lider Biznesu”, w konkursie organizowanym w ramach projektu „7 Cudów Mazur - promocja 
gospodarcza obszaru Wielkich Jezior Mazurskich ”,  ryńskim przedsiębiorcom Panu R. Stasiak  
właścicielowi firmy -Tartak Stolarnia „Domy z Litych Bali” za zajęcie II miejsca w kategorii drewno i 
meblarstwo oraz Panu M. Szatanek właścicielowi   - Szkoły Żeglarstwa i Sportów Motorowodnych 
„BOCIANIE GNIAZDO” – za zajęcie I miejsca w kategorii ekonomia wody. 
 
Pan M. Szatanek poinformował, że nie osiądzie na laurach i na pewno będzie ciężko pracował na 
rzecz rozwoju Gminy Ryn. Ma nadzieję, że za kilka lat miasto stanie się perełką Mazur. Dodał, że 
powstała piosenka o Bocianim Gnieździe, o Rynie, będzie też kręcony teledysk. Podziękował 
bardzo za wyróżnienie. 
 
Pan R. Stasiak również podziękował za wyróżnienie. 
 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zwrócił się z zapytaniem o ewentualne propozycje 
do  zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł o zdjęcie z porządku obrad: 
 punktu – „ 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin              
 zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami     
 obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Druk 5.” - z uwagi na brak uzgodnień ze związkami 
zawodowymi. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 
obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1)  Jolanta Danuta Kołakowska 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 28 sierpnia br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu z 
poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) Jolanta Danuta Kołakowska 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 
         w okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
1/ 2 września uczestniczył w rozpoczęciu roku szkolnego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 
Rynie 
2/ 7 września uczestniczył w dożynkach zorganizowanych w Szymonce 
3/ 9 września , w Starostwie Powiatowym, odbyło się posiedzenie zespołu ds. ekonomii społecznej  
4/ 13 września brał udział w obchodach 75 - lecia LOK w Giżycku 
5/  w dniu dzisiejszym uczestniczył w obchodach 25-lecia powstania Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Rynie  
6/ wpłynęło rozstrzygniecie nadzorcze ( PN.4131.478.2019 ) Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
dotyczące uchwały Nr XIII/87/19 r. – rozstrzygnięcie stwierdza nieważność uchwały w części 
sformułowania : … Świadom odpowiedzialności karnej wynikającej z art.233 par.1 kodeksu karnego 
oraz regulacji zakreślającej załączniki dołączane do wniosku w zakresie sformułowania …..( oryginał 
do wglądu). Kserokopia rozstrzygnięcia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
7/ wpłynęło pismo Rady Nadzorczej PGKiM dotyczące skargi mieszkańca na działalność Prezesa; z 
treści pisma wynika, że została dokonana kontrola. Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokółu. 
8/ wpłynęła skarga na Prezesa PGKiM, od tego samego mieszkańca, w tej samej sprawie, co 
poprzednio dotyczącej Prezesa; na poprzedniej sesji Rada Miejska przekazała skargę do 
rozpatrzenia Radzie Nadzorczej PGKiM. 
 
Pan Przewodniczący Rady poinformował, że wyrok WSA w Olsztynie mówi, że zarówno w spółkach, 
które z mocy prawa powstały z przekształcenia przedsiębiorstwa komunalnego, jak i w spółkach 
utworzonych z udziałem jednostki samorządu terytorialnego działa obligatoryjnie rada nadzorcza 
jako organ kontroli spółki. Sąd podkreślił, że żaden przepis prawa nie uprawnia organów gminy do 
ingerowania w działalność spółki funkcjonującej według zasad cywilnoprawnych.  
W związku z tym Rada Miejska w Rynie, jego zdaniem, nie posiada uprawnień, aby kontrolować, 
czy rozpatrywać skargi dotyczące Prezesa PGKiM.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie sprawę przekazania skargi 
z dnia 23.09.2019r. dotyczącej działalności Prezesa PGKiM – do rozpatrzenia Radzie Nadzorczej 
PGKiM. 
Kserokopia skargi stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) Jolanta Danuta Kołakowska 
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Ad.5  Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między 
sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG -  poinformował, że:   
1/ 28 sierpnia odbyły się wybory sołtysa w Sołectwie Rybical w związku ze złożoną rezygnacją z 
funkcji poprzedniego sołtysa 
2/ 2 września uczestniczył w rozpoczęciu roku szkolnego 
3/ 7 września w Szymonce odbyły się dożynki gminno-powiatowe; Pan J. Filipek – Burmistrz MiG 
podziękował za zaangażowanie Panu T. Ropelewskiemu – sołtysowi Szymonki , Panu 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej, całemu sołectwu Szymonka oraz innym sołectwom, które 
czynnie się zaangażowały w dożynki tj. sołectwu – Ławki, Kronowo, Krzyżany, Wejdyki, Prażmowo, 
Orło  
4/ 10 września był u Dyrektora GDDKiA w Olsztynie w sprawie uzgodnienia zjazdu na nowym 
cmentarzu  
5/ 11 września została podpisana umowę na remont drogi w miejscowości Orło z dofinansowaniem 
w wysokości 580 000 zł z funduszu drogowego  
6/ 11- 15 września wraz z innymi samorządowcami, wójtami był z wizytą w Mołdawii celem 
nawiązania współpracy  
7/ 18 września odbyło się spotkanie , Rady Miejskiej w Giżycku i Rady Powiatu na temat sytuacji 
szpitala giżyckiego; najprawdopodobniej obecny zarządca ogłosi upadłość ponieważ nie jest w 
stanie wywiązać się z pakietu, do którego się zobowiązał 
8/ 19 września uczestniczył w konferencji „ Pierwszy milowy krok za nami ” i „ Morze na Warmii i 
Mazurach” PO RYBY  
9/ 20 września rozpoczął się tydzień Cittaslow  
10/ 21 września uczestniczył w dożynkach ogrodów działkowych 
11/ w dniu dzisiejszym uczestniczył w obchodach 25-lecia powstania Warsztatów Terapii Zajęciowej  
w Rynie, które robią bardzo dobrą robotę na rzecz osób niepełnosprawnych dlatego należy je 
wspierać. 
 
 Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – w kontekście dożynek potwierdził, że ogromną 
pracę włożył sołtys Pan T. Ropolewski. Dodał, że ze swej strony chciał też podziękować Paniom 
Radnym, które wystawiły reprezentację do zawodów w piłkarzykach. Podziękował też pracownikom 
urzędu na czele z Panią Skarbnik.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przekazał szczególne podziękowania dla pracowników PREKiT-u 
za organizację dożynek, jak również dla pracowników urzędu, którzy na kilka dni przed dożynkami 
rozbierali budynek gospodarczy przy świetlicy w Szymonce.  
 
Ad.6 Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2019 r. 
         Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6, opinia RIO – załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Pani A. Kozłowska-Budka –Skarbnik Gminy – przedstawiła sprawozdanie z wykonanie budżetu 
gminy za I półrocze 2019r. Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Olszynie 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za I półrocze. 
 
Radni nie wnieśli uwag do realizacji budżet. 
 
Ad.7 Informacja o realizacji inwestycji na terenie Miasta i Gminy. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił informację o realizacji inwestycji: 
- przebudowa ul. Kościuszki w Rynie – wykonano projekt, złożono wniosek o dofinasowanie 
- budowa drogi na ul. Słonecznej, na ul. Nowickiego w Rynie , drogi gminnej do miejscowości  
  Grzybowo – projekty są praktycznie zrealizowane 
 - budowa drogi Krótkiej w Rynie – miała zostać zrealizowana przy okazji remontu ul. Mazurskiej, ale   
   nie udało się tego wykonać  
- przebudowa drogi gminnej nr 130013N w miejscowości Ławki Małe – została zrealizowana 
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- przebudowa drogi gminnej w Orle – otrzymaliśmy dofinansowanie, przetargi zostały rozstrzygnięte 

- modernizacja drogi w Sterławkach W. – złożono wniosek o dofinansowanie 
- mazurska pętla rowerowa – nie została zrealizowana 
- zakup samochodu skrzyniowego – nie został jeszcze zrealizowany  
- zakup działki przy ul. Kościuszki na powiększenie parkingu - zrealizowano 
- zagospodarowanie terenu pod cmentarz – projekt w trakcie realizacji 
- zakup samochodu dla OSP – 15 października powinien się już pojawić samochód 
- monitoring miasta Ryn – nie ma możliwości dofinansowania zewnętrznego 
- adaptacja działki na skwer wypoczynkowy pn.: "Zakątek zadumy" – najniższa oferta opiewała na   
  1.800.000 zł, a dofinansowanie 250.000 zł , dlatego zrezygnowano z tego zadania 
- wieża ciśnień – remont zakończony 
- budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Stara Rudówka – nie zrealizowana, brak możliwości  
  pozyskania środków zewnętrznych 
- II etap RPEKiT – rozbudowa trwa  
- budowa otwartej strefy aktywności – plac zabaw – ogłoszono przetarg, jedna z ofert zawiera kwotę   
  poniżej zakładanych kosztów; ma nadzieję, że zadanie uda się zrealizować 
- park rekreacji i wypoczynku nad J. Ołów – nie uzyskano dofinansowania, w związku z tym na   
  obecną chwilę nie będzie realizowany 
- zakup pieca konwencyjnego – szkoła nie otrzymała dofinasowania 
- realizowano inwestycje wspólnie z powiatem – drogę do Monetek, kawałek drogi w kierunku  
  Rudówki; powiat prawdopodobnie otrzymał dofinasowanie na drogę do Jeziorka. 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości zabudowanej,   
        oznaczonej nr 128/25, położonej przy ul. Rybaka w Rynie. Druk 1 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości zabudowanej, oznaczonej nr 128/25, położonej przy ul. 
Rybaka w Rynie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/92/19 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1)  Jolanta Danuta Kołakowska 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie: 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie  przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej   
        oznaczonej nr 128/27 przy ul. Ratuszowej w Rynie. Druk 2 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do zbycia nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 128/27 przy ul. Ratuszowej w 
Rynie. Druk 2 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/93/19 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1)  Jolanta Danuta Kołakowska 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości   
          niezabudowanej, oznaczonej nr 179/2, położonej w obrębie miasta Ryn. Druk 3 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej nr 179/2, położonej w 
obrębie miasta Ryn. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/94/19 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) Jolanta Danuta Kołakowska 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXV/253/17 Rady Miejskiej w Rynie  
          z dnia 30 sierpnia 2017r., w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu    
          zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki o numerach geodezyjnych    
          282,282/2, 283, 284, 285, 286, 294, 295, 301, 303/2, 277, 280, 281, 160 położonych w   
         obrębie  geodezyjnym Szymonka gm. Ryn, zmieniona uchwałami: Nr XLII/309/18 Rady   
          Miejskiej w Rynie  z dnia 28 lutego 2018r. oraz Nr III/40/19 Rady Miejskiej w Rynie z dnia   
          30 stycznia 2019r. Druk 4 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
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Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały   
zmieniającej Uchwałę nr XXXV/253/17 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 30 sierpnia 2017r., w sprawie 
przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 
działki o numerach geodezyjnych 282,282/2, 283, 284, 285, 286, 294, 295, 301, 303/2, 277, 280, 
281, 160 położonych w obrębie  geodezyjnym Szymonka gm. Ryn, zmieniona uchwałami: Nr 
XLII/309/18 Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 28 lutego 2018r. oraz Nr III/40/19 Rady Miejskiej w Rynie 
z dnia 30 stycznia 2019r. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/95/19 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) Jolanta Danuta Kołakowska 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin              
     zajęć nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami     
     obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Druk 5  
    – punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r.Druk 6 ze zmianą. 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany do budżetu 
gminy. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 
zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 6 ze zmianą. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/96/19 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) Jolanta Danuta Kołakowska 
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Ad.14 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pani J. Kryńska – Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Zdrowia - przedstawiła wniosek Komisji  następującej treści : 
„ Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia na posiedzeniu w dniu 19 
września 2019r. podjęła wniosek : 
o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Odział w Olsztynie  celem 
podjęcia działań zmierzających do zamontowania 2 luster przy drodze krajowej  
nr 59 w miejscowości Skop – przy posesji nr 2 i nr 16. 
Ustawienie wnioskowanych luster jest niezbędne dla zapewnienia bezpieczeństwa uczestnikom 
ruchu drogowego, którzy przy wjeździe na drogę krajową mają bardzo ograniczoną widoczność.” 
Wniosek stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 

 
Stwierdziła, że jako Przewodnicząca poprze każdy wniosek, który przychyli się do tego, aby 
bezpieczeństwo w naszym mieście, jak i gminie było jeszcze wyższe.  
Dodała, że powyższy wniosek został zgłoszony na posiedzeniu Komisji przez Pana K. Jarosza. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – podkreślił, że każdy wniosek podnoszący 
bezpieczeństwo w ruchu drogowym, a zwłaszcza jeśli dotyczy naszych mieszkańców, jest ważny. 
 
Pan K. Jarosz stwierdził, że każdy wie, że przy wjeździe do miejscowości Skop jest ostry zakręt i 
rolnik, aby wyjechać ciągnikiem na drogę najpierw wychodzi na nią i sprawdza, czy nic nie jedzie. 
Podobny zakręt znajduje się za budynkiem byłej świetlicy. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia z posiedzenia  w dniu 19 września 2019r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej 
Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) Jolanta Danuta Kołakowska 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw 
Socjalnych i Zdrowia – stwierdziła, że media podają, że bardzo mocno wzrosną koszty wywozu 
śmieci. Zwróciła się z pytaniem do Pana Prezesa PGKiM, jak te koszy będą wyglądały na terenie 
Miasta i Gminy Ryn, bo wielu mieszkańców o to pyta. .  
 
Pan J. Leczycki – Prezes PGKiM – odpowiedział, że zarówno on, jak i Pan Burmistrz reprezentujący 
Gminę Ryn w Mazurskim  Związku Międzygminnym – Gospodarka Odpadami, nie mają wpływu na 
kształtowanie się cen na terenie związku. Zgodnie z nowelizacją ustawy, która weszła w życie 
Mazurski Związek Międzygminny będzie musiał podjąć w niedługim czasie odpowiednie uchwały 
dostosowujące nasz obecny regulamin do obowiązującego prawa. To będzie najprawdopodobniej 
skutkowało podniesieniem opłaty za śmieci niesegregowane.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że za dwa tygodnie będzie zwołane zgromadzenie 
związku, na którym ten temat będzie dyskutowany. Na pewno będzie drożej, ale o ile na dzień 
dzisiejszy nie wiadomo. 
 
 
 



9 

 

Pani M. Tuczyńska – Dyrektor – RPEKiT – poinformowała, że trwają obchody tygodnia Cittaslow. 
Dodała, że jest realizowanych wiele wydarzeń, a ich podsumowanie odbędzie się w 29 września br.  
w sali widowiskowej przy ul. Szkolnej 1. Zaprosiła wszystkich do udziału w tej imprezie. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zachęcił Radnych do udziału w imprezie. Dodał, że  
wiele imprez jest organizowanych na terenie miasta, jednak frekwencja radnych jest niedostateczna. 
 
 
Ad.15 Zamknięcie posiedzenia.                           

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady 
zamknął obrady. 
 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:                                                         
Bożena Dybała                                                                             Juliusz Brant 

 
 

 


